

《单词百科:significance是什么意思?significance怎么发音?significance的解释和用法》

英语单词significance是什么意思?significance怎么读?significance怎么发音?简答网为您整理了significance的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



significance怎么读

significance的读音:[s n f k ns]

significance的意思

1、n.重要性;含义;

significance的近义词

1、importance n.重要(性);重要地位;

2、value n.价值（观）；重要性，用途；划算程度；数值；

significance的反义词

1、insignificance n.无意义；

significance的双语例句

1、Therefore, It is significance that this paper uses evolutionary economics to study our enterprise financing institution.

因此, 本文引进演化经济学来研究我国企业融资制度变迁具有十分重要的意义.

2、The authorities attached much significance to his visit.

当局非常重视他的访问。

3、They failed to appreciate significance of the precautions.

他们没有意识到这些预防措施的重要性.

4、Eugenics has a biological significance.

优生学具有生物学上的意义.

5、A sacred site might be a mountain that is of some significance to a tribe.

对一个部落有重大意义的一座山峰可能就是一处圣地。

6、Thus construct and perfect product distribution optimization strategy research has theoretical and practical significance.

因此构建和完善成品油物流配送优化策略研究具有理论和实践意义.

7、This is a matter of cardinal significance.

这是非常重要的事.

8、In this sense, the encyclopedic cultural value and historic significance of Dunhuang are inestimable.

从这个意义上来说, 敦煌百科全书般的文化价值和历史重量是无法估计的.

9、Conclusions: parenteral nutrition has an important clinical significance for increasing the body weight of severe neonates.

目的: 评价静脉营养在治疗危重新生儿中的作用.

10、It has the significance for enterprise, government, and financial organ to study interest rate swaps.

研究利率互换,对我国企业、政府、金融机构具有重要的意义.

11、Their physiological significance is obscure.

它们的生理功能是含糊不清的.

12、What is the significance of retrieval of species in severe danger?

拯救濒危物种有什么意义?

13、Sunwukong's birth from stone also has strong religious significance. "

孙悟空的“石生”的设计也有很强的宗教意义.

14、Do these symbols have any particular significance?

这些符号有什么特别的含义吗?

15、a decision of major political significance

具有重大政治意义的决定

16、It has a wider significance.

它有更广泛的意义.

17、Ideas about the social significance of religion have changed over time...

关于宗教的社会意义的看法已经随着时间的变迁而改变。

18、This is a matter of great significance.

这是一个具有重大意义的问题.

以上是简答网为您整理的significance怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

查看更多关于significance的用法、significance的释义、significance的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/significance>

